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STOCKHOLMS IDROTTSNÄMND PROTOKOLL NR. 1/2016      § 1- 31 
 

Tid: tisdagen den 2 februari  kl. 17.30 – 18:12 

Plats: Stora kollegiesalen, stadshuset 

 

Justerat : 2016-02-08 
 

 

Emilia Bjuggren Bo Sundin 

    

     

  Erik Odenlid 

  Nämndsekreterare 

Ledamöter: 
Emilia Bjuggren (S) ordförande 

Bo Sundin (M) vice ordförande 

Anders Lindell (MP) 

Pontus Holmgren (MP) 

Sophia Granswed (M) 

Billy Östh (M) 

Daniele Fava (L) 

Mikael Valier (KD) 

Ersättare: 
Joseph Zamani (S)  tjänstgörande ersättare utom § 8 då han anmäler jäv. 

Alexander Lindholm (S)  tjänstgörande ersättare 

Alexandra Sjölin Falk (MP) tjänstgörande ersättare § 8 

Mariana Moreira Duarte (MP) 

Mia Ternlund (V)  tjänstgörande ersättare 

Andreas Berglöf (M) 

Birgitta Persson (M) 

Annelie Stiglund (M) 

Mathias Mellgren (C)  

Personalrepresentanter: 
Linda Runcrantz (Kommunal)  

Loa Bienen (Vision)  

Elvy Löfvenberg (SACO) 

Tjänstemän: 
Olof Öhman förvaltningschef, Carina Braun avdelningschef, Robert Sköld avdelningschef, 

Kersti Ruthström avdelningschef, Erik Odenlid nämndsekreterare och Lennart Öström 

administratör  

Arbetsmarknads och idrottsroteln 
Sofie Canderyd borgarrådssekreterare 

Förhinder 
Josefin Salminen (S) 

Emil Johansson (S) 

Jenny Schöldin (S) 

Richard Bengtsson (FP) 

Ärenden med personalrepresentation 
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§ 7 

Träningshall för skridsko och bandy på Tallkrogens BP utgår. 
Slutredovisning.  
Dnr 08.02.01/1410/2015 

 

BESLUT 

 
Idrottsnämnden godkänner slutredovisningen avseende skridsko- och bandyhall på 

Tallkrogens bollplan och förslaget att avbryta projektet. 

 

 

Ärendet 
 

Idrottsförvaltningen föreslår att projektet skridsko- och bandyhall på Tallkrogens bollplan 

utgår på grund av komplikationer med platsen. I ett separat ärende till idrottsnämnden och 

fastighetsnämnden föreslås att förutsättningarna utreds för att den planerade hallen på Tall-

krogens IP kan ersättas av en motsvarande hall på Gubbängens IP.  
 

 

Förvaltningens förslag till beslut  
 

Se under rubriken BESLUT. 

 

 

Framlagda förslag till beslut 
Emilia Bjuggren (S) yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

 
 

Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 

Särskilt uttalande 
Bo Sundin m.fl.(M), Mikael Valier (KD) lämnar särskilt uttalande enligt följande: Vi delar 

uppfattningen om att den nu liggande kostnaden på 265 mnkr för den planerade bandy- och 

skridskohall på Tallkrogen är för hög men vi är dock kritiska till den upphandling som har 

genomförts samt att investeringen nu förskjuts ytterligare flera år framåt i tiden. Vi anser att 

175 miljoner kronor är fortfarande är realistiskt under förutsättningar att man ser över 

upphandlingens krav och genomför en ny upphandling för att få in fler anbud.  I samband med 

att de ökade kostnaderna för Tallkrogenprojektet blev kända i höstas så sa den rödgrönrosa 

majoriteten med socialdemokraterna i spetsen att de ville inleda en dialog med hela nämnden i 

syfte att hitta en lösning. Detta har dock visat sig enbart vara tomma ord då vi inte har varit 

involverade i projektets utveckling som landat i att den planerade hallen flyttas från 

Tallkrogen till Gubbängen.  

 

Utifrån de krav som ställdes i samband med upphandlingen så har många duktiga och 

kompetenta byggare utestängts från upphandlingen, aktörer som menar att de kan bygga 
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billigare. Självklart är det viktigt att säkerställa en god kvalitet på det som upphandlas samt att 

staden i slutändan kontrakterar en seriös aktör men att ställa krav på att bygga X antal 

bandyhallar det senaste året eller förlägga upphandlingen under sommarmånaderna stänger 

många ute.  

 

Vi anser därför att fastighetskontoret och idrottsförvaltningen gemensamt bör inleda en dialog 

med respektive nämnder, bandyföreningar, Stockholms bandyförbund samt lämpliga byggare 

för att diskutera möjliga lösningar på Tallkrogen för att bygga en träningshall för bandy- och 

skridskosporten i syfte att förhindra ytterligare förseningar.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

I Tjänsten Erik Odenlid 

 Nämndsekreterare 


